
Protokół Nr XXI/2020 
z sesji Rady Gminy Cewice 

w dniu 19 listopada 2020 r. 

Obecni na sesji; 
- radni wg listy obecności, 
- Wójt Gminy, 
- Sekretarz Gminy, 
- kierownik OPS w Cewicach 
- radca prawny, 
- protokolant, 
- informatyk. 

Ad. 1. 

Przewodniczący Rady Gminy Cewice - Pan Wiesław Keller przywitał 
wszystkich zebranych i otworzył X X I sesję Rady Gminy Cewice. W dalszej 
części Przewodniczący Rady stwierdził prawomocność obrad, ponieważ 
obecnych było 11 radnych. Nieobecni: M.B, K.D. , A. K. , i Z.T. 

Ad. 2 

Pan Wiesław Keller odczytał porządek obrad, który przedstawiał się 
następująco: 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu bez odczytywania z ostatniej sesji Rady Gminy 

Cewice w dniu 08.10.2020 r. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Cewice 

na rok 2020 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinie Komisji stałych Rady Gminy, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 
środków transportowych na 2021 rok, 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
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c) opinia Komisji Budżetu i Rozwoju, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na terenie 
Gminy Cewice na rok 2021, 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udział Gminy Cewice 
jako partnera w projekcie partnerskim pn.: "Wsparcie funkcjonowania 
rodziny zagrożonej wykluczeniem społecznym" w ramach Regionalnego 
Programu Operacyjnego Województwa Pomorskiego na lata 2014-2020, 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udział Gminy Cewice 
jako partnera w projekcie partnerskim pn.: "Troskliwe Gminy" w ramach 
Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Pomorskiego na 
lata 2014-2020, 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy 
Gminy Cewice z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 
prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2021 rok 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu, 
d) opinia Komisji Budżetu i Rozwoju, 
e) dyskusja, 
f) podjęcie uchwały. 
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10. Przyjęcie protokołu oraz wniosków z przeprowadzonej kontroli pn.: 
„Kontrola wybranego referatu w Urzędzie Gminy Cewice -kontrola biura 
Rady Gminy Cewice (stanowisko ds. obsługi organów samorządowych)." 

11.Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy i informacje Wójta 
Gminy. 

12.Informacje Przewodniczącego Rady Gminy: 
a) przedstawienie wniosków i opinii komisji stałych, 
b) pozostałe informacje. 

13.Interpelacje i zapytania, zgłaszane postulaty i oświadczenia radnych. 
14.Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 
15. Zapytania i oświadczenia sołtysów i przewodniczących zarządów 

jednostek pomocniczych. 
16. Zamknięcie obrad sesji. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy - Pan Wiesław Keller zapytał, czy ktoś 
chciałby zgłosić uwagi do przedstawionego porządku obrad? 

Nikt nie zgłosił wniosków i uwag do odczytanego porządku obrad X X I sesji 
Rady Gminy Cewice. W związku z tym przystąpiono do głosownia nad 
przyjęciem odczytanego przez Przewodniczącego Rady Gminy Cewice 
porządku obrad X X I sesji Rady Gminy Cewice: 
za - 11, 
przeciw - 0, 
wstrzymało się - 0. 

Protokół z głosowania stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Ad. 3 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że protokół z X X sesji 
sporządzono w terminie zgodnym ze Statutem Gminy Cewice, został on 
przesłany do zapoznania się wszystkim radnym, a także przed sesją wyłożony 
był do wglądu w sali obrad nr 1 Urzędu Gminy, w celu zapoznania się. 

Uwag do protokołu nie było, więc przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
protokołu z X X sesji Rady Gminy Cewice bez odczytywania: 
za - 11, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się - 0. 
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Protokół z głosowania stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Ad. 4 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Cewice - Pani Marzena Reclaf odczytała 
projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Cewice 
na rok 2020. 

Wyjaśnień do uchwały udzielił Pan J . Bańka - Wójt Gminy Cewice na 
podstawie uzasadnienia do niniejszej uchwały, które stanowi załącznik nr 3 do 
niniejszego protokołu. 

Pan Wójt zwrócił uwagę na wzrost wydatków za wywóz śmieci i odprowadzanie 
ścieków. 

Radna Marzena Reclaf przedstawiła pozytywną opinię do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice. 

Pan Grzegorz Partyka przedstawił pozytywną opinie do odczytanego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Cewice. 

Pan Daniel Wasielewski przedstawił pozytywną opinię do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska Rady Gminy Cewice. 

Pozytywną opinię do odczytanego projektu uchwały przedstawiła również Pani 
Hanna Płotka w imieniu Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury 
i Sportu Rady Gminy Cewice. 

Michał Grybisz - Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej również przedstawił 
pozytywną opinię do projektu uchwały w imieniu w/w Komisji. 

Radna Marzena Reclaf pytała o termin wprowadzenia wyższej kwoty opłaty za 
śmieci. 

Pan Wójt poinformował, że planuje wprowadzić nowe stawki opłat za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi od drugiego kwartału przyszłego roku. 

Radni pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały więcej nie mieli, 
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więc przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 11, 
przeciw - 0, 

wstrzymujących się - 0. 

Ad. 5 

Przewodniczący Rady Gminy Cewice - Pan Wiesław Keller poinformował, 
że z uwagi na skomplikowany charakter treści, projekt uchwały w sprawie 
określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2021 rok 
nie będzie odczytywany. Podkreślił, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały 
w materiałach sesyjnych i jest ona wyświetlana na ekranie. Następnie poprosił 
o wyjaśnienia Wójta Gminy 

Pan Wójt udzielił wyjaśnień do uchwały na podstawie uzasadnienia 
do niniejszej uchwały, które stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Radna Marzena Reclaf przedstawiła pozytywną opinię do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice. 

Pan W. Keller zapytał się o skutek finansowy dla budżetu gminy w kwestii 
podwyżki do maksymalnych stawek podatku od środków transportowych. 

Wójt wyjaśnił, że w skali roku jest to kwota ok.50 tys. zł. 

Następnie Przewodniczący Rady miał pytanie w kwestii nie podnoszenia do 
maksymalnych stawek podatku od środków transportowych pojazdów 
z zawieszeniem pneumatycznym. 

Wójt wyjaśnił, że jest to kwota ok. 10 tys. zł mniej w skali roku do budżetu 
gminy, w stosunku do sytuacji gdyby były założone w tej kwestii maksymalne 
stawki podatku. Podkreślił, że zaplanowano nie podnoszenie do maksymalnych 
stawek podatku od środków transportowych pojazdów z zawieszeniem 
pneumatycznym z uwagi na kwestie ekologiczne. 

Radni pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały więcej nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 



za - 11, 
przeciw - O, 

wstrzymujących się - 0. 

Ad. 6 
Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Cewice - Pani Mariola Szyca odczytała 
projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki 
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na terenie Gminy Cewice na rok 
2021. 

Pan Wójt udzielił wyjaśnień do uchwały na podstawie uzasadnienia 
do niniejszej uchwały, które stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Radna Hanna Płotka przedstawiła pozytywną opinię do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury 
i Sportu Rady Gminy Cewice. 

Przewodniczący Rady miał pytania w kwestii przeznaczenia środków 
finansowych na Program Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych. 

Wójt Gminy wyjaśnił, że środki finansowe pochodzą z koncesji na alkoholu 
i przeznaczane są na różnego rodzaju zajęcia w placówkach oświatowych 
publicznych i niepublicznych na terenie Gminy Cewice. 

Radni pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 11, 
przeciw - 0, 

wstrzymujących się - 0. 

Ad. 7 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Cewice - Pani Marzena Reclaf odczytała 
projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udział Gminy Cewice jako 
partnera w projekcie partnerskim pn.: "Wsparcie funkcjonowania rodziny 
zagrożonej wykluczeniem społecznym" w ramach Regionalnego Programu 
Operacyjnego Województwa Pomorskiego na lata 2014-2020. 

6 



Wyjaśnień do uchwały udzieliła Pani E.M. - Kierownik OPS w Cewicach na 
podstawie uzasadnienia do niniejszej uchwały, które stanowi załącznik nr 6 do 
niniejszego protokołu. 

Pani Hanna Płotka przedstawiła pozytywną opinię do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury 
i Sportu Rady Gminy Cewice. 

Przewodniczący Rady zapytał o wartość projektu. 

Pani E.M. wyjaśniła że wartość projektu wynosi 100.750,00 zł. Szacunkowa 
wartość dofinansowania wynosi 957.125,00 zł. Natomiast Gmina Cewice ma 
otrzymać ok 81.000,00 zł. 

Radna Reclaf zapytała się, o kryteria typowania osób do projektu. 

Pani Kierownik OPS w Cewicach poinformowała, że pod uwagę w pierwszej 
kolejności będą brane osoby korzystające z OPS w Cewicach i rekrutacja 
nastąpi po otrzymaniu dofinansowania. Planuje się objąć programem ok. 120 
osób. 

Przewodniczący Rady zapytał się, czy środki z projektu zostaną przeznaczone 
głównie na wynagrodzenia dla pracowników zatrudnionych w ramach w/w 
projektu. 

Pani E . M. poinformowała, że środki z projektu zostaną przeznaczone również 
na zakup materiałów szkoleniowych i organizację wyjazdów integracyjnych. 

Pan Wójt poinformował, że głównym celem projektu jest praca z rodzinami, aby 
ograniczyć umieszczanie dzieci w rodzinach zastępczych. 

Radna Marzena Reclaf podkreśliła, że intencja projektu jest bardzo szlachetna. 
Zapytała się w jaki sposób będą odbywały się zajęcia z rodzinami. 

Pani E .M. wyjaśniła, że część zajęć będzie odbywała się w świetlicach lub 
w plenerze w poszczególnych miejscowościach, a część zajęć będzie 
organizowana w G C K w Cewicach. 

Radni pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały więcej nie mieli, więc 
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przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 11, 
przeciw - 0, 

wstrzymujących się - 0. 

Ad. 8 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Cewice - Pani Mariola Szyca odczytała 
projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udział Gminy Cewice jako 
partnera w projekcie partnerskim pn.: "Troskliwe Gminy" w ramach 
Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Pomorskiego na lata 
2014-2020. 

Wyjaśnień do uchwały udzieliła Pani E.M. - Kierownik OPS w Cewicach 
na podstawie uzasadnienia do niniejszej uchwały, które stanowi załącznik 
nr 7 do niniejszego protokołu. 

Pani Hanna Płotka przedstawiła pozytywną opinię do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury 
i Sportu Rady Gminy Cewice. 

Przewodniczący Rady poinformował, że kwota 181.305,00 zł dla Gminy Cewice 
jest stosunkowo niska w stosunku do szacunkowej wartości całego projektu 
tj. 2.060,163,60 zł. 

Pani E.M. wyjaśniła że podana wartość przeznaczona będzie głównie na remont 
pomieszczenia Klubu „Checz" w Cewicach. Natomiast kwota na pozostałe 
działania nie została jeszcze oszacowana dla wszystkich partnerów projektu, 
gdyż to jest uzależnione od ilości osób biorących udział w projekcie. 

Radna Reclaf zapytała się, o wysokość środków przypadającą na daną osobę 
w ramach projektu. 

Pani E . Maszota wyjaśniła, że na tę chwilę nie jest to możliwe do oszacowania. 

Radni pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały więcej nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
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za - 11, 
przeciw - O, 
wstrzymujących się - 0. 

Ad. 9 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Cewice - Pani Marzena Reclaf odczytała 
projekt uchwały w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy Gminy 
Cewice z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 
prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2021 rok. 

Jerzy Bańka - Wójt Gminy Cewice udzielił wyjaśnień do przedstawionej 
uchwały na podstawie uzasadnienia, które stanowi załącznik nr 8 do niniejszego 
protokołu. 

Radna Hanna Płotka przedstawiła pozytywną opinię do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury 
i Sportu Rady Gminy Cewice. 

Radna Marzena Reclaf przedstawiła pozytywną opinię do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice. Następnie 
zapytała się, czy środki finansowe przeznaczone na realizację programu 
współpracy Gminy Cewice z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 
podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego zawsze 
wykorzystywane są w 100 %. 

Pan Wójt poinformował, że tak. 

Radni pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały więcej nie mie 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 11, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się - 0. 

i , więc 

Ad. 10 

Pani Hanna Płotka w skrócie odczytała protokół Zespołu Kontrolnego Komisji 
Rewizyjnej Rady Gminy Cewice z przeprowadzonej kontroli pn.: „Kontrola 



wybranego referatu w Urzędzie Gminy Cewice - kontrola biura Rady Gminy 
Cewice (stanowisko ds. obsługi organów samorządowych)." 

Przewodniczący Rady - Pan W. Keller podziękował za wnikliwą kontrolę. 

Radni pytań i uwag do przedstawionego protokołu kontroli nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania: 
za - 11, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się - 0. 

Protokół z głosowania stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

Ad. 11 

Wójt Gminy Cewice przedstawił informacje na temat wykonania uchwał 
z poprzedniej sesji. Poinformował, że uchwały wymagające publikacji zostały 
opublikowane w Dzienniku Urzędowym Województwa Pomorskiego, natomiast 
organy nadzoru nie wniosły uwag do przekazanych uchwał z ostatniej sesji Rady 
Gminy Cewice. 

Ponadto Wójt Gminy Cewice przedstawił blok informacyjny na poniższe 
tematy: 
• funkcjonowanie firmy Ruben w Kamieńcu - procedura usunięcia odpadów 

gromadzonych nielegalnie i ich przetwarzanie, 
• nagrody i wyróżnienia Wójta Gminy Cewice za osiągnięcia sportowe 

w 2019 roku dla sportowców z terenu Gminy Cewice, 
• powołanie na stanowisko zastępcy Wójta Gminy Cewice Pani Marzeny 

Krakowiak w wymiarze lA etatu, 
• niewłaściwe zachowanie Sołtysa z terenu Gminy Cewice w stosunku do 

pracownika Urzędu Gminy w kwestii konsultacji uchwały w sprawie 
uchwalenia statutów jednostek pomocniczych Gminy Cewice. 

Przewodniczący Rady poinformował, że nie utożsamia się z wypowiedzią 
Sołtysa i podkreślił, że takie sytuacje nie powinny mieć miejsca. Poinformował 
również, że z uwagi na panującą epidemię Covid -19 Sołtysi z terenu Gminy 
Cewice zostali zaproszeni do obserwowania sesji Rady Gminy Cewice online. 
Gdyby jakiś Sołtys miał problemy z tą sprawą, wówczas mógł się zgłosić do 
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biura Rady w celu udzielenia pomocy. Żaden z Sołtysów z terenu Gminy 
Cewice się nie zgłosił. 

Ad. 12 

Przewodniczący Rady Gminy Cewice - Pan Wiesław Keller odczytał n/w opinie 
wypracowane prze komisje stałe Rady Gminy Cewice: 
• pismo nr OOS.0012.2.11.2020 z dnia 18.11.2020 r. - opinia Komisji 

Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu Rady Gminy 
Cewice (załącznik nr 10 do niniejszego protokołu), 

• pismo nr OOS.0012.2.10.2020 z dnia 09.10.2020 r. - opinia Komisji 
Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu Rady Gminy 
Cewice (załącznik nr 11 do niniejszego protokołu), 

• pismo nr OOS.0012.5.1.2020 z dnia 09.10.2020 r. - opinia Komisji 
Rewizyjnej Rady Gminy Cewice (załącznik nr 12 do niniejszego protokołu), 

• pismo nr OOS.0012.3.13.2020 z dnia 09.10.2020 r. - opinie Komisji 
Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska 
Rady Gminy Cewice (załącznik nr 13 do niniejszego protokołu), 

• pismo nr OOS.0012.1.10.2020 z dnia 09.102020 r. - opinie Komisji Budżetu 
i Rozwoju Rady Gminy Cewice (załącznik nr 14 do niniejszego protokołu), 

• pismo nr OOS.0012.4.5.2020 z dnia 09.10.2020 r. - opinia Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji Rady Gminy Cewice (załącznik nr 15 do niniejszego 
protokołu). 

Następnie Przewodniczący Rady odczytał n/w wnioski wypracowane prze 
komisje stałe Rady Gminy Cewice: 

• pismo nr OOS.0003.4.2.2020 z dnia 18.11.2020 r. - wniosek Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji Rady Gminy Cewice (załącznik nr 16 do niniejszego 
protokołu). 

za niniejszym wnioskiem radni Rady Gminy Cewice głosowali w następujący 
sposób: 
za - 11, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się - 0. 

Protokół z głosowania stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 
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Następnie Przewodniczący Rady poprosił o przygotowanie planów pracy 
poszczególnych Komisji Rady na 2021 r. 

Ad. 13 

Radna M. Reclaf poinformowała, że Komisja Rewizyjna włożyła sporo pracy 
w przygotowanie protokołu pn.: „Kontrola wybranego referatu w Urzędzie 
Gminy Cewice - kontrola biura Rady Gminy Cewice (stanowisko ds. obsługi 
organów samorządowych)." Następnie podziękowała pracownikowi biura Rady 
za organizację pracy i zaangażowanie. 

Radny M. Grybisz wyraził swoje zadowolenie ze współpracy z pracownikiem 
biura Rady oraz z Wójtem Gminy Cewice. 

Wójt Gminy również podziękował Pani Lidii Schulz za zaangażowanie w pracę. 

Przewodniczący Rady - Pan Wiesław Keller potwierdził również dobrą 
współpracę z biurem rady. 

Pani Kierownik OPS w Cewicach - E . M odniosła się do wniosku Komisji 
Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Cewice w sprawie skargi na działalność 
OPS. Zaznaczyła, że rośnie niezadowolenie osób dotąd korzystających 
z pomocy OPS ponieważ wzrosła kwota kryterium dochodowego 
uprawniającego do uzyskania równego rodzaju pomocy oraz kwota płacy 
minimalnej i wiele osób już się do pomocy z OPS nie kwalifikuje. Następnie 
omówiła zasady programu „Wspieraj Seniora." 

Ad. 14 

W związku z brakiem interpelacji, zapytań, postulatów i oświadczeń 
zgłaszanych na poprzedniej sesji, nie ma również na nie odpowiedzi. 

Ad. 15 

Sołtysi nie mieli możliwości zajęcia głosu w tym punkcie z uwagi na fakt, iż 
mogli obserwować sesję Rady Gminy Cewice wyłącznie online z uwagi na 
zachowanie środków bezpieczeństwa w związku panującą epidemią 
Koronawirusa. Ponadto przed sesją Rady Gminy Cewice do biura rady, ani też 
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do Przewodniczącego Rady, Sołtysi z terenu Gminy Cewice również nie wnieśli 
żadnych uwag bądź informacji na sesję w sposób pisemny. 

Ad. 16 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad X X I sesji Przewodniczący Rady 
Pan Wiesław Keller podziękował zebranym za przybycie i zamknął obrady 
o godz. 1430. 

Protokół sporządziła: 0 ^ 
Dnia 26.11.2020 r. 

CZĄCY RADY 

Keller 
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